
Avklaringsspørsmål til 24.06.2020 , fra Bergen kommune, Nygård Skole 
 

Spm./avkl.pkt fra Bergen  Svar fra Visma 

Er det mulig med noe utvikling?  
Ref vikar, stillingsbrøk, timeplan, 
eksport/import  

Visma har kundedrevet utvikling og gjør 
ofte forbedringer i sin standardløsning. 
 
Vi gjør ikke kundetilpassede versjoner, 
da vi ønsker å beholde en standard 
versjon som alle kunder har.  
 
Forbedringer og nye funksjoner som 
mange vil ha nytte av forsøker vi å få inn 
på Roadmap slik at disse blir 
tilgjengelige i fremtidige versjoner. 
 
Eksport / Import kan være mulig å 
tilpasse ifht til konkrete spesifikasjoner. 
 
F.eks: Socio, Fakturagrunnlag til UBW, 
evt. 
 
Trenger spesifikasjoner fra dere for å gi 
en konkret pris. Kan dere sjekke om 
disse er lagt ut på Mercell ? 
 
Vi vil til neste møte komme tilbake til 
dere mer konkret ifht til hva vi kan gjøre 
av tilpasninger ifht til stillingsbrøk etc.  
 
Om dere har muligheter til å formidle 
mer konkrete spesifikasjon/behov 
hadde det vært nyttig. Vi noterte dette: 
  

● Henter inn fra fellesdata 
● Har utregning på antall timer basert 

på alder (57,60 år etc) 
● Må regne ut antall timer og hvor 

mange “ledige/overforbrukte” i 
timeplan rom/lærer 

 
Visma har kompetanse på dette 
området og vil søke å benytte denne til 
å finne en løsning. 
 
Revidert tilbud: 
Vi  



 

Hva ligger i utvikling av funksjonalitet 
m.v. i den nye versjonen som kommer i 
2024?  

Visma sin strategi er at alle løsninger 
skal tilbys som rene nettbaserte 
løsninger. Så hovedformålet er å 
modernisere Visma Voksenopplæring 
ved å tilby den som en ren skyløsning. 
(plattformskifte/teknologiskifte). 
 
Flyt-plattformen har en rekke 
felleskomponeneter som ikke er 
fagspesfikke som gjenbrukes mellom 
løsninger. F.eks integrasjoner KS-Fiks 
(med de elementer som ligger der), 
folkeregister, enhetsregister,  e-signatur, 
postjournal, rollestyring. 
tekstbehandlere, rapportgenerator, etc.  
 
På flyt plattformen oppnås også full 
mobilitet gjennom responsivt design. 
 
Mulig integrasjoner vurderes. F.eks 
Visma Flyt Timeplan, SamPro m.fl. 
 
Overgangen vil tilrettelegges slik at data 
overføres fra eksisterende til ny 
løsningen. 

Økonomi, diskusjonspunkt om evt 
integrasjon med UBW? Generering av 
faktura fil for import til UBW økonomi.  

Ref. Krav 52.  
Vurderes ifht til behov/krav som en 
mulig eksport fra løsningen. 
 

● Kan vurdere å endre rutiner slik at 
oppfølging skjer av 
økonomisystemet 

● Ca 300 betalende elever i dag (av 
totalt 1500) 

● Avklare hvor info om betalt ja/nei 
skal lagres i Vo, og om det skal 
overføres til Vo? 

Teknisk oppsett - vurderinger/ erfaringer 
ift sikker sone. Hva gjør andre 
kommuner?  

Ang Teknisk oppsett i sikker sone, for de 
integrsjoner som går ut mot internett, som 
feks. NIR, SMS, PAS og SvarUT, så har har vi 
mulighet for å sette opp at disse går via proxy 
til NHN (flex-proxy eller sikker-proxy) i 
configurasjonen til den enkelte integrasjon.  
 
Veldig mange kommuner benytter den 



muligheten ut av sikker sone, slik at de selv 
slipper brannmur åpninger direkte ut.  
 
Alternativet er nettopp det, å åpne direkte ut 
mot hver enkelt integrasjon. Ved mail 
integrasjon, må det åpnes mot egen 
mailserver. 
 
Det er flere kommuner som kjører kun Visma 
Voksenopplæring (ikke i kombinasjon med 
Vism Flyktning), som har løsningen installert i 
intern sone. 

Testmiljø – en eller to servere? (behov 
for test også etter prod.setting?)  

Det er ikke nødvendig med 2 servere i 
testmiljøet. 

Leveringsplan – hva med 
akseptansetest. Mangler som milepæl.  

Akseptansetesten starter ved kursstart, 
Integrasjoner og systemets muligheter vil 
gjennom kursene testes. Slik at ved kursslutt 
og overføring til NIR er det en bekreftelse på 
at løsningen fungerer etter kravet. Det samme 
gjelder arkiv- der tester det at svar ut/digital 
post blir sendt. 
 
 
SSA-K Generell: 
Leveransen skal testes og godkjennes i 
henhold til denne avtalens bestemmelser 
om test og godkjenning (se punkt 2.2.2) 
uavhengig av hva som følger av 
programvarens lisensbetingelser. 
 
Se Bilag 5. Forslag til godkjenningsprøve. 
 
Dersom det er avtalt særskilt 
godkjenningsprøve i henhold til punkt 
2.2.2, anses levering ikke skjedd før 
godkjenningsprøven er gjennomført og 
godkjent av Kunden. 
 

Opplæring – hvem har de tenkt skal 
gjennom opplæringen som er skissert? 
Kravet vårt sier superbrukere.  

Instruktøropplæring= 
Superbrukeropplæring. 
 
Vi har lagt opp til opplæring 
superbrukere (men kalt det 
instruktøropplæring).   
 
Det er i dokumentene oppgitt at det er 5 
superbrukere. 
 



Hva skjer med pris hvis det er færre 
elever enn 1500 (forutsatt minst 10% 
endring > reforhandling).  
Hva er «pris pr elev». 

Prisen fremkommer ved å dele 
årsprisen på antall elever . 
 
615000 / 1500 = kr 410 pr elev pr år. 
(eller 34,16 pr måned) 
 
Vi fakturerer pr. kvartal. Så en endring 
(opp/ned) vil gjelde fra påfølgende 
kvartal.  

PAD:  
Prøveresultater via WS4, vil det være 
klart fra januar 2021?  

Avhenger av IMDI. 
 
WS4 fra vår side er klar fra når IMDI er 
klar. 

Hva med de som ikke er i NIR?   De må registreres slik løsningen er i 
dag. 
Det er mange betalende (300 snitt) så er 
behovet stort for å hente 
prøveresultater for disse direkte fra 
PAB. 
 
Visma vurdere dette. 

Fravær:  
Hvilken kalender brukes?  
Når er løsningen klar til bruk?  

Vi har et samarbeid med Trondheim om 
denne løsningen. 
 
Visma tilbyr API’et som opsjon i tilbudet 
til Bergen. 
 
WEB-delen, som utvikles av trondheim, 
må (inntil videre iallefall) avtales direkte 
med dem. Denne er basert på Google. 
 
Løsningen fra Visma (API’et) er ferdig. 
Prosjektet med Web-delen kan avklares 
med Trondheim. 
 
Kontaktperson hos Trondheim er: 
Ole Martin Bøe Stokke 
Programrådgiver / Prosjektleder - Deltakerstyrt 
Aktivitetskalender 
Kvalifiseringssenter for innvandrere - INN / 
Program for Digitalt Førstevalg 
Trondheim kommune 
mobil 97 08 70 03 - sentralbord 72 54 17 50 
ole.martin.boe.stokke@trondheim.kommune.no  
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Brukerreiser ble presentert og gjennomgått  i møtet av Shariar. Mange spørsmål og 
avklaringer i den dialogen. 


